
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 11.januára 2024 

v priestoroch KS Opatová. 
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Garant komisie : Zdena Šavelová 
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 
   Vedúca útvaru územného plánovania -Ing. arch.  Mlynčeková 

  Mestský kurátor- Mag.  Omar Mirza 
   Vedúca útvaru mobility-Ing. Múdra 
Program: 
1. Úvod  

2. Prezentácia funkcie  mestského kurátora a predpokladané  na rok 2024 z ohľadom na mestskú 
časť Sever. 

3. Informácie o autobusovej  stanici v Trenčíne 

4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

5. Nové požiadavky občanov a poslancov 

6. Rôzne, diskusia 

7. Záver 

 
K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  

• Predseda výboru VMČ SEVER Mgr. Miroslav Baco privítal prítomných členov VMČ 
a ostatných prítomných. Oznámil, že poslanec JUDr. Smolka sa ospravedlnil. Skonštatoval, že 
výbor je uznášaniaschopným, prítomný boli 6 členovia. Predstavil prítomných poslancov za 
mestskú časť SEVER.. Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov 
k doplneniu bodu programu. Predseda Mgr. Baco doplnil 2 bod programu Poslanec Ing. 
Mičega doplnil 3 bod programu . 

 

Uznesenie 01/01/24: VMČ SEVER schvaľuje 1 bod programu ako bol navrhnutý: Prezentácia 
funkcie mestského kurátora a predpokladané na rok 2024 z ohľadom na mestskú časť SEVER. 
 HLASOVANIE:  

Za: 6 Proti: 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

  

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

Členovia výboru: 

 

Mgr. Miloslav Baco   Ing. Ladislav Matejka 

Mgr. Kamil Bystrický     Ing. Miloš Mičega  

Mgr. Martin Petrík  

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 
 

Neprítomní členovia:  

  

JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 
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Uznesenie 02/01/24: VMČ SEVER schvaľuje 2 bod programu  rokovania ako bol navrhnutý. 
Informácia o autobusovej stanici Trenčín. 
HLASOVANIE:  

Za: 6 Proti: 0     Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Predseda Mgr. Baco predniesol navrhnutý program rokovania a dal o ňom hlasovať. 

 

Uznesenie 03/01/24: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania ako bol navrhnutý.  
HLASOVANIE:  

Za: 6 Proti: 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

2. PREZENTÁCIA FUNKCIE MESTSKĚHO KURÁTORA A PREDPOKLADANĚ NA ROK 
2024 Z OHĽADOM NA MESTSKĚJ ČASTI SEVER 

 

 
 
Pán Omar Mirza mestský kurátor predstavil svoju prácu čo všetko by chcel zlepšiť v meste 
Trenčín. Plán na rok 2024 je manuál reklamy a označovania  prevádzok, manuál tvorby verejných 
priestorov, chcel by navrhnúť nové všeobecno závažné nariadenia  o grafity. Revitalizácia a 
rekonštrukcia parku M.R. Štefánika kde sa budú premiestňovať sochy a k tomu patrí aj 
starostlivosť o umelecké diela aby boli reprezentatívne. Revizajn vizuálu úradov ,interiérov 
mestských verejných budov. Zmeny v územnom pláne. Kurátor bližšie predstavil svoju prácu. 
Poslanec p. Mičega navrhol aby viac komunikoval aj s poslancami mestských častí. 
 
Poslanec Ing. Matejka sa ospravedlnil a zo zasadnutia odišiel o 16:40 hod. 
 

3. INFORMÁCIE O AUTOBUSOVEJ STANICI V TRENČINE 
 

Poslanec Mičega predstavil ako sa vyvíja plán s autobusovou stanicou.. Ako mestský poslanec si 
dovoľujem poskytnúť moje základné postrehy k návrhu z dielne vedenia mesta. Takže: 1. Viac ako 
10 rokov spomínaná budova TERMINÁLU s kaviarňami, reštauráciami, obchodmi, čakárňami, 
sociálnymi zariadeniami a s 1000 parkovacími miestami a iné nebude. Terminál mal postaviť SIRS 
a jeho výstavba bola podmienkou predaja pozemkov, 2. Plánovaný výjazd na Dolnú Kukučínovu 
ulicu nebude a jej úprava nebude ani predmetom investície spoločnosti SIRS. 3. Celý priestor s 
terajšími prímestskými zastávkami pred kasárňami už nebude stanicou. Zostane v rukách 
spoločnosti SIRS. 4. Všetky medzimestské a prímestské autobusy budú umiestnené pred 
železničnou stanicou (terajšie stojiská na medzimestskú dopravu). 5. Autobusy MHD budú stáť na 
Železničnej ulici (terajší priestor medzi prímestskou a medzimestskou dopravou). 6. Na operatívne 
nastúpenie a vystúpenie z osobných áut bude slúžiť už iba terajšie malé parkovisko pri podchode 
pri nákladnej stanici. (na ceste sa už mimo vozidiel TAXI stáť nebude) 7. Nová zmluva so 
spoločnosťou SIRS prakticky navždy zabezpečí pozemky v jej rukách (ak tomu nie je už aj teraz). 
Všetky zmluvy pripravovalo vedenie mesta od roku 2011.VMČ SEVER schvaľuje uznesenie že 
neodporúča schváliť zmluvu vo veci výstavby autobusovej stanice medzimestom Trenčín 
a spoločnosťou Sirs. 
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Uznesenie 04/01/24: VMČ SEVER neodporúča schváliť zmluvu tak ako bola predložená  
poslancom na preštudovanie v decembri 2023 vo veci výstavby autobusovej stanice medzi 
mestom Trenčín a spoločnosťou Sirs. 
HLASOVANIE:  

Za: 5   Proti: 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 
 
 

4. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO OBDOBIA: 
 
 
Poslanec Mgr. Baco  prešiel k požiadavkám občanov a poslancov z minulého mesiaca. 
 
Poslankyňa Mgr. Mišáková žiada aby Telekom dal urobiť výkopy v predzáhradkách rodinných 

domov na Hodžovej ulici s tým, že im bude zavedený optický kábel pre výkonný internet. Výkopy 

sú urobené viac ako rok, kábel zavedený nie je. Do výkopov sa začali sťahovať potkany a iné 

hlodavce, občania to deratizujú na vlastné náklady, no to nestačí. Hrozí riziko zranenia občanov 

na vlastných pozemkoch, nakoľko sa boja výkopy zahrabať, keďže stavba bola povolená. Žiadame 

Telekom o urýchlené dokončenie stavby: zavedenie káblov a následné zahrnutie výkopov 

v predzáhradkách rodinných domov na Hodžovej ulici. 

Mgr. Baco znovu žiada o obnovenie zástavky Opatová ktorá bola odstránená. Vravel že bolo aj 

rokovanie s majiteľom družstva pánom Santom ktorý robí búracie práce na svojom pozemku, 

ktoré by mal ukončiť do konca februára. Potom by sa mala riešiť ďalšia vec ohľadne autobusovej 

zástavkya plochy kde sa bude autobus otáčať. 

Poslanec Mgr. Bystrický prosí o urgentne riešenie negatívneho stavu ciest - výtlkov - na ul. 

Rázusova, Považská, Žilinská, Opatovská. V rámci obhliadky operatívne opraviť na krízových 

miestach. 

Mgr. Baco vravel že sa začalo vykupovanie pozemkov pod cintorínom v Opatovej aby sa mohol 

rozširovať. 

 
5. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

 

• požiadavky občanov: 
 

3594: Občania žiadajú aby sa vyzval majiteľ pozemku 220/440 Opatová, vedľa pani Jastrabovej 
na pozemku 222/440 ,aby si ho upratal je tam strašný neporiadok aj potkany a myši sa tam 
rozširujú 
3595:: Občania Opatovej žiadajú opraviť lavičky na cintoríne.. 
3596: Občania žiadajú aby školský autobus Kubrá -Opatová, ktorý ráno zastavuje pri reštaurácii 
Maják, zastavoval aj poobede na druhej strany cesty. 
3597: Občianka sa pýta či na Informačnom centre , majú aj nejaké informačné brožúrky  o meste 
Trenčín v anglickom jazyku lebo tam bola a nič nenašla . 
3598: Občania žiadajú po ukončení zimnej sezóny treba skontrolovať chodníky v časti Opatová a 
hlavne Potočnú ulicu. 
3599: Občania žiadajú, že cesta pred Araverom  kde sa odbočuje do ľavá  okolo škôlky hlavne kde 
je obojsmerný úsek  je strašne úzka,  treba prešetriť či sa to nedá rozšíriť, nie je   tam ani chodník. 
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3600: Občania žiadajú aby sa skontrolovala voda  na Potočnej ulici od domu 13/163 a následne 
nie je dostatočný tlak vody a žiadame to prešetriť,  skutkový stav  vo väzbe na plánovanú výstavbu 
ktorá sa uskutoční v  tejto časti mesta. 
3604: Občania sa pýtajú prečo škôlku v Kubréj  zatvárajú o 16 hod. a nie neskôr aspon 16,15 
alebo o 17. 
 

• požiadavky poslancov: 
 
3601: Poslanec Bystrický prosí o urgentné riešenie negatívneho stavu ciest- výtlkov-na ul. 
Rázusova, Považská, Žilinská, Opatovská. V rámci obhliadky operatívne opraviť na krízových 
miestach. 
3602 Poslankyňa Mišáková žiada Telekom o urýchlené dokončenie stavby: zavedenie káblov 
a následné zahrnutie výkopov v predzáhradkách rodinných domov na Hodžovej ulici.. 
 
3603: Mgr. Baco znovu žiada o obnovenie zástavky a spoju Opatová-Kubrá ktorá bola 
odstránená.  
 
 
RÔZNE, DISKUSIA: 

 
Občania žiadajú aby sa vyzval majiteľ pozemku 220/440 Opatová, vedľa pani Jastrabovej na 
pozemku 222/440 ,aby si ho upratal je tam strašný neporiadok aj potkany a myši. 
Podľa obyvateľov  na Potočnej ulici od domu 13/163 a následne nie je dostatočný tlak vody a 
žiadame to prešetriť skutkový stav  vo väzbe na plánovanú výstavbu ktorá sa uskutoční v  tejto 
časti mesta. 
Cesta pred Araverom do ľava  okolo škôlky hlavne kde je obojsmerný úsek  je strašne úzka,  treba 
prešetriť či sa to nedá rozšíriť, nie je  tam ani chodník. 
 

6. ZÁVER: 

• Mgr. Baco ukončil výbor a poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER.  
 

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 01.02.2024 v priestoroch Centrum Seniorov na Sihoti . 
 

Čas trvania zasadnutia od 16:00 hod do 18:00hod.  

 
 
 
 
Zapísala: Zdena Šavelová 
V Trenčíne, dňa 11.01.2024 
 
 
 
 
 

Mgr. Miloslav Baco 
Predseda VMČ SEVER 

    
 
       
 
 
 


